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INTERNAL 

Dagsorden for bestyrelsesmøde i S/I Vallensbæk Havn 

Dato:  5. december 2022 kl. 17:30 – ca. 20:15 

Sted:  Havnekontoret 

Deltagere:  Dennis Bøyesen, Jørgen B. Simonsen, Per Møller Sørensen, Niels Oluf Hansen, Søren Bo 

Christiansen, Carsten Mulvad og Michael Jørgensen 

Afbud: John Gericke, Mogens Saigal og Jan Hvitfelt 

 

Dagsorden: 

 

1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2) Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde. 

Godkendt 

 

3) Økonomi og budget 

i) Status på økonomien fra kassereren, balance og budgetopfølgning for 2022 - udsendes af 

kassereren inden mødet. 

Der estimeres at årsresultat bliver en smule større end budgetteret – dog endnu uden fuldt overblik over 

sidste udestående regninger. 

Med indførelse af E-conomic bogføringssystem er der leveret nyt set af økonomistatus. 

Status og bemærkninger blev gennemgået af kassereren. Spørgsmål besvaret.  

 

4) Status på havnen 

i) Per gennemgår status på den daglige drift for den forgangne periode og kommende planlagt 

aktiviteter. Herunder opfølgning på planlagte aktiviteter fra tidligere møder. 

ii) Per udsender skriftlig status inden mødet. 

• Antal optagninger 2022 1. sep.-31. nov. 345 

• Antal både i vandet   102 

• Antal planlagte søsætninger 2023   368 

• Ledige pladser den 1. december 2022 

0 -  

1 - 25 

2 - 3 

3 -  

4 -  

5 - 

6 - 

7 - 

• Optagning sluttede den 21. november som sidste dag. Oprindeligt planlagt til den 15. november. 

Efterfølgende er vi så småt gået i gang med oprydning på søsætning, og rundt om på havnen. Vi er 

løbet tør for støtteben til 6/120, så der er indkøbt 10 sæt. 

• Servicebygningen på Muslingen er lukket ned, og det har rejst spørgsmålet om hvorvidt vaskeriet 

skal holdes åbent for helårsbrugerne? Vi har måtte tage strømmen til låsene, og det betyder at også 
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døren til vaskeriet bliver taget ud af drift. Rumtemperaturen er sat til 5 grader og det varme vand er 

skruet ned. 

• Vandet på broerne og på landområderne bliver lukket ned i uge 49, da jeg mener at dem der har haft 

brug for vand, nu har haft muligheden for det. Når der er lukket ned, så vil slanger bliver blæst med 

luft for at frostsikre systemet. 

• Vi laver status på løftegrej, så vi kan få bestilt nye stropper og få booket årseftersyn på kranen. 

• Jeg har deltaget i FLIDs årlige seminar og messe, der var dog ikke meget kød på denne gang. Lidt 

orientering ift. hvis vi skal ændre på vores ordensreglement, og hvad vi skal være opmærksomme på 

i den forbindelse da det er blevet mere besværligt at få det godkendt.  

• Så er jeg løbet ind i en problemstilling ift. leje af havnens faciliteter som bestyrelsen gerne må 

komme med jeres indstilling til. En bådejer der har en bådplads i havnen og har lejet en hylde i 

mastehuset, det er som det skal være. Men så er der også lejet en jolleplads igennem VSK, og der 

er et ønske om at leje en masteplads til den båd der er registreret igennem VSK. Er det ok at leje en 

hylde til en båd der ikke har en aftale med havnen, når man har en anden båd i havnen? Altså skal 

man have mulighed  for at leje flere hylder pr. båd, som skal bruges til grej der ikke har noget 

aftalegrundlag med havnen? 

Min holdning er at når man fravælger haven i forbindelse med at leje plads, så må man også 

opbevare sit grej hos den udlejer man har valgt, i dette tilfælde VSK. 

Jeg mener principielt stadig at det er forkert at vi skriver i havnens regler at det kun er havnen der 

må udlåne og udleje, men at VSK så stadig har denne særstatus hvor de kan udleje pladser i direkte 

konkurrence med havnen. Til info så har den pågældende båd tidligere været kunde i havnen, med 

leje af trailerplads. Den blev opsagt da der blev plads på det område VSK har til rådighed, og det er 

dermed VSK der har lejeindtægten nu. 

Note: Emnet tages op på et efterfølgende møde. 
 

5) Beslutningssager 

a) Tilbagebetaling af depositum for mastehus 

i) Afklaring omkring evt. resterende depositumbeholdning i regnskabet sker med havnens advokat. 

Opfølgning på forespørgsel sendt til advokaten 

ii) Bestyrelsen bedes tage stilling til om tilbagemelding giver anledning til ændringer eller forbehold. 

iii) Se vedlagt notat fra advokaten. 

Det er konklusionen ud fra advokatens notat, at beslutningen fra generalforsamlingen er korrekt og gyldig. 

Alle skal have mulighed for få deres depositum retur ved henvendelse til havnekontoret. 

Efter en forældelsesfrist på minimum tre år, vil ordningen blive lukket og afsluttet. 

 

b) Skift af økonomisystem – igangsat 

i) Havnen har besluttet at overgå til E-conomic som økonomisystem 

ii) Der gives en status på projekt og proces samt evt. beslutninger so bestyrelsen skal tage stilling 

til. 

Efter beslutningen om at overgå til E-conomic blev projektet igangsat af Jørgen og Heidi. Konvertering fra C5 

til E-conomic er afsluttet og kontoplan m.v. er opsat og testet. Alt i alt har det været et godt forløb og ingen 

væsentlige problemer. 

Der er ingen beslutning som skal træffes i sagen. 
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c) Fogedsag mod tidligere havnefoged 

i) Jf. tidligere beslutning er udestående sag igen indbragt for fogedretten. 

ii) Mail og resultat fra havnen advokat er vedlagt til orientering. 

iii) Bestyrelsen skal tage beslutning om det videre forløb og holdning til sagen. 

Afgørelsen tages til efterretning og bestyrelsen fasterholder at sagen genoptages når der igen er mulighed.   

 

6) Emner til orientering og debat - efterretningssager  

a) HARBA – Status på implementering (fast punkt) 

i) Status på Harbas færdiggørelse af aftalt funktionalitet inden udgangen af 2. kvartal 2022. 

ii) Der har siden sidste møde været afholdt møde med Harba den 5. oktober 2022. 

Dialogen fortsætter og der sættes fokus på at få lukket de udeståender som aftalt. 

 

b) Sag om uenighed om træbåd. 

i) Havnen har modtaget afgørelse på en sag omkring en træbåd som havnen har fået fjernet fra 

havnen efter fælden praksis og regler. Dommer er afgjort til havnens fordel og vedlægges til 

orientering. 

ii) Mail fra vores advokat samt dommen er vedlagt som bilag. 

Dommen er med fornøjelsen taget til efterretning. Udestående er afregning. Dommens indhold støtter 

havnens administration i fortolkning af sager og forhold af tilsvarende karakter. 

 

c) Dialogmøde den 17-11-2022 

i) Opfølgning på dialogmøde og feedback fra mødedeltagerne. 

ii) Opsamling fra mødet er vedlagt som bilag. 

Generelt god feedback fra deltagerne på dialogmødt. Vi kunne have ønsket en livligere debat og næste år 

bør vi forsøge at skabe en bedre debat. Evt. skabe nogle mindre debatfora omkring emner som flere kan 

forholde sig til.  

Enighed om at dialogmøderne er værdiskabende og skal fastholdes og udnyttes bedre til at få noget input. 

Overvej at holde dialogmøderne i august, kombineret med en havnevandring, velkomst til nye indskydere 

eller anden kombination. 

 

d) Ideoplæg for fremtidige broer – fortsat fra forrige møde 

i) Rambøll har udarbejdet og præsenteret ideoplæg for mulige løsninger for udskiftning af broer. 

ii) Det er aftalt at havnen skal tage initiativ til afholdelse af møde. Søren henvender sig til 

kommunens kontaktperson og aftaler dato for møde. 

Møde med kommunen afholdes i starten af januar. Havnen deltager med Mogens, Dennis og Søren. 

 

e) Strategi for Vallensbæk Havn 

i) Oplæg: I forsættelse af gennemført strategiseminar den 26. februar 2022, arbejdes der videre 

med den samlet strategi for havnen. Det blev på seminaret aftalt, at der cirka anvendes den 

halve mødetid til at arbejde videre med de punkter som der blev behandlet på seminaret. Der er 

udarbejdet et samlet strategidokument som vil danne basis for arbejdet og som løbende vil 

opdateres med resultaterne af det videre arbejde. 

ii) Oplæg: Planlægning af den videre proces for den samlede strategi. 

Der arbejdes videre på strategien på det kommende strategi seminar og i fortsættelse af dialogen med 

kommunen.  
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f) Opfølgning på arbejdsgrupper: 

i) Nyt fra Vallensbæk Kommune og andre (Mogens) 

Der har været afholdt møde hvor Strandparkens kommuner præsenterede de enkelte forslag til 

modernisering af Strandparken. Der deltog flere repræsentanter fra havnen og havnens klubber.  

Der blev ikke præsenteret væsentlige emner som vil få nogen påvirkning af havnen. Havnen støtter generelt 

udviklingen af Strandparken og vil følge og bidrage til det videre arbejde. 

 

7) Eventuelt  

 

Efter der er ryddet op på den udvendige mastereol og rigtig mange har deres mast på når de er placeret på 

land, bør det undersøges om en eller begge udvendige mastereoler kan nedlægges og alle master placeres i 

mastehuse. 

Er der plads og kan der skabes værdig af arealerne? Emnet tages op på kommende bestyrelsesmøde. 

 

Stibelysningen rundt på havneøerne er i ringe stand og lyser ikke tilstrækkeligt. Det skal vurderes om ikke 

det er tid til udskiftning. Per undersøger mulighederne for ny stibelysning, herunder krav til stibelysning, 

genbrug af ledningsnet m.v. Emnet besluttes på kommende bestyrelsesmøde. 

 

Der ønskes god jul mellem havnepersonale og bestyrelse den 22. december kl. 16:00 på havnekontoret. 

 

- Næste møde den 9. januar 2023 kl. 17:30 
  



 

5 
 

INTERNAL 

 

Møde- og årsplan for bestyrelsesåret 2022 – 2023 

 

Alle bestyrelsesmøder afholdes i udgangspunktet den først mandag i hver måned kl. 17:30 til ca. 20:30. 

Undtaget juli og august måned, hvor der alene holdes møder hvis der er sager som kræver det, jf. 

forretningsordenen. 

 

05-09-2022  Bestyrelsesmøde 

03-10-2022  Bestyrelsesmøde 

- Fastlæggelse af udvalgte temaer og emner til dialogmøde, samt 

fordeling af opgaver til forberedelse af emner. 

- Oplæg til budget proces, prioritering af emner samt nedsættelse af 

budgetgruppe. 

31-10-2022  Bestyrelsesmøde (mødet rykkes en uge frem) 

- Godkendelse af budget 2023 

- Godkendelse af emner og dagsorden til dialogmøde 

01-11-2022  Udsendelse og offentliggørelse af budget 2023 

17-11-2022  Dialogmøde kl: 18:30 – 20:30 

- Sted? 

- Form og indhold? 

05-12-2022  Bestyrelsesmøde 

09-01-2023  Bestyrelsesmøde 

- Fastlæggelse af emner og dagsorden til generalforsamling 

- Opstilling til valg – formand og kasserer er på valg 

15-01-2023  Frist for indsendelse af forslag fra medlemmerne 

23-01-2023  Bestyrelsesmøde (mødet fremrykkes en uge)  

- Godkendelse af dagorden og emner til generalforsamling 

24-01-2023  Udsendelse samt opslag på havnekontoret, om indkaldelse til GF 

06-02-2023 Udsendelse af ”… havnebestyrelsen dagsorden, formandens skriftlige 

beretning, revideret regnskab for forløbne år samt budget for indeværende 

år til indskydere, lejere og de godkendte klubber på havnen” 

14-02-2023  Generalforsamling kl: 19 

- Sted? 

- Dirigent? 

18-03-2023                             Bestyrelsesseminar 

06-03-2023  Bestyrelsesmøde 

03-04-2023  Bestyrelsesmøde 

01-05-2023  Bestyrelsesmøde 

12-06-2023  Bestyrelsesmøde (mødet rykket pga. Grundlovsdag) 

 


